
Besluitenlijst Commissie BSM Eemnes
Datum 14-10-2019
Tijd 20:00 - 23:00
Locatie Raadzaal 0.26 (BEL-kantoor)
Voorzitter M. Riemens
Griffier A.H. de Graaf-Gerrits
Aanwezig M. Havinga-de Jong (CDA), P. Seldenrijk (CDA), E. Schade (VVD), B. Roorda 

(VVD), S. Wiering (D66), N. Rood (D66), M. Overbeeke (PvdA), J. Hoorneman 
(PvdA) J. de Zeeuw (DB), E. van IJken (DB)

   Wethouders Reijn en Lankreijer, Burgemeester Van Benthem

1 Opening
Afwezig: I. Jensen (D66) wordt vervangen door S. Wiering, M.van der Linde-
Eggenkamp (VVD) wordt vervangen door B. Roorda 

2 Vaststellen agenda
D66 wil de geheime bijlage bij de Nota reserves in het besloten gedeelte bespreken.

3 Vaststellen besluitenlijst 9 september 2019
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

4 Spreekrecht publiek
Er hebben zich geen  insprekers gemeld

5 Ingekomen stukken
Geen

6 Programmabegroting 2020-2023 Eemnes
Programma 1 Bestuur van de gemeenschap
CDA m.b.t. de toekomstvisie moeten we ook bereid zijn om plannen te herzien n.a.v. 
burgerpanel.
VVD zelfstandig Eemnes realiseren met samenwerking met de buren. Er ontstaat zo 
wel een lappendeken van diverse samenwerkingsverbanden.
PvdA burgerparticipatie en communicatie heel belangrijk en dat doet het college al heel 
goed. Staat de samenwerking tussen de gemeenten in Utrechts niet op gespannen 
voet met de gemeenten in het Gooi. 
DB de toekomstvisie, energietransitie, versterking BEL combinatie geeft wat 
knelpunten in de budgetten.
Burgemeester reageert op de vragen. Leermomenten uit de vorige burgertop worden 
meegenomen in deze toekomstvisie. 1e helft 2020 waarschijnlijk voorstel 
participatienota. Baarn is een hele logische partner omdat we een Utrechtse gemeente 
zijn met veel gezamenlijke uitvoeringsdiensten. 
Programma 2 Veiligheid
D66 hoe vaak wordt er subsidie gevraagd voor de scan hoe veilig is je huis?
PvdA we zijn een veilige gemeente, zeer trots op de brandweer en vrijwilligers: wat is 
de reden van de kostenstijging? Aandacht voor het hoge aantal verkeersslachtoffers. 
Regelmatig pop up store is wenselijk. Rapportage verkeersslachtoffers in verhouding 
met andere plaatsen. Overleg tussen buurgemeente over afritten A1 en A27.
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CDA veiligheidsgevoel is niet voldoende graag onderbouwd met feiten en cijfers. 
Burgemeester beantwoordt de vragen. Subsidie wordt enkele keren per jaar 
aangevraagd. Met woninginbraken zitten we relatief laag. Het gevoel van veiligheid is 
inherent aan het aantal inbraken. Hij geeft aan dat RWS liever geen Rotondes of VRI 
aan het einde van een afslag wil maar dat heeft wel de voorkeur van het college. Er zal 
eerder minder blauw op straat komen dan meer i.v.m. ondermijning en het kabinet 
maakt daar geen geld voor vrij. 
Programma 3 Publiek, Vergunning en Handhaving
D66 niet eens met weinig handhaving op illegaal bouwen, prioriteit moet hoger, komt 
men wellicht tijdens begroting op terug.
PvdA er zijn een heel aantal mensen niet digi(taal) vaardig. Gebiedsgericht handhaving 
functioneert goed als men zichtbaar is in de gemeente. Correspondentie vanuit de 
gemeente is vaak moeilijk te begrijpen. PvdA wil graag in de begroting ruimte maken 
voor taalvaardigheid van de ambtenaren om de inwoners in de correspondentie helder 
te kunnen aanschrijven. 
DB Vraaggericht werken is best lastig. Digitalisering is een kans maar het vergt ook 
veel tijd. Is er aan te geven wanneer het hondenpoepbeleid opgepakt gaat worden.
CDA Het lijkt erop dat er met twee maten gemeten wordt. Graag een duidelijke 
uitspraak van het college.
VVD uren belcombinatie burgerzaken zijn aanzienlijk verhoogd. Er is door de hele 
begroting een stijging op de BEL uren, wat is de reden hiervan.
Wethouder Reijn beantwoordt de vragen aangaande de handhaving. Als reactie op de 
vraag van het CDA geeft hij aan dat er gehandhaafd gaat worden op die bewuste 
locatie.
D66 geeft nogmaals aan dat het college niet handhaaft terwijl hier vaker op is 
aangedrongen middels een motie. Wanneer komt dat nu eens in de begroting.
Wethouder Reijn geeft aan dat het echt opgepakt gaat worden. Het beleid gaat 
aangepast worden. 
CDA probeert te achterhalen wat er nodig is. Als er extra geld nodig is dan moet dat in 
de begroting worden geregeld. 
Wethouder Reijn geeft aan dat het gaat over de totale capaciteit en het lastig is om 
geschikte mensen te vinden om de vacatures in te vullen.  Als de raad vindt dat er 
meer gedaan moet worden, moet daar een amendement voor komen. 
Hondenpoepbeleid heeft de aandacht. 
Burgemeester geeft aan dat de gemeente de digitaliseringseisen van de landelijke 
overheid volgt. Mensen kunnen gewoon bij de balie komen voor informatie.  Uren 
Belcombinatie komt voornamelijk door cao-stijgingen en versterking voor BEL 
Combinatie afdeling publiekszaken.
Programma 6 Milieu en Klimaat
PvdA duurzaamheidscoach is een goed plan. Is het niet riskant dat dit alleen door 
vrijwilligers wordt gedaan? Stimuleren ondernemers en burgers is wel noodzakelijk. 
Hoe gaat het college dat doen? Lastenverzwaring riool gaat wel erg fors omhoog, 
suggestie om dit over meerdere jaren te spreiden.
DB bijdrage zonneveld niet meegenomen; duurzaamheidscoach financiële constructie 
is verassend d.m.v. een reserve. Het is niet gevonden in de bestaande begroting zoals 
was gevraagd. Zijn er mogelijkheden binnen het GRP om de verhoging te minderen 
(uitstel zaken) Voor afval ook wijzigingen mogelijke negatieve reserve aanleggen?
CDA afvalstoffenheffing stijgt, kan daar voor het buitengebied niet naar gekeken 
worden, daar zijn andere mogelijkheden voor. Geluidsoverlast A27 is later afgesproken 
een knip aan te brengen, is nog niet verwerkt in de begroting. Momenteel speelt de 
RES, hoe kunnen wij daarvan op de hoogte worden gehouden?
VVD we moeten doen wat we kunnen op het gebied van de energietransitie.
D66 rioolstijging door ambitieus GRP maar geen onderbouwing te vinden. Micro 
Energie Trading wanneer komt dat naar de raad? Als geothermie niet kan komt het 
college dan met een voorstel voor een locatie voor een tweede zonneveld? Reserve 
klimaatbeleid besteding is onduidelijk. 
Burgemeester geeft aan aangaande riool dat als dat naar beneden moet, er ergens 
anders geld bij zal moeten of uitvoering GRP aanpassen. 
CDA kan er wat doorgerekend worden voor het riool voor de begroting als we het 
bedrag naar beneden bijzetten.



Pagina 3

Burgemeester reageert dat  afvalstoffenheffing alleen inhoudelijk aan te passen is.
Wethouder Lankreijer geeft aan dat er aan het eind van het jaar een evaluatie komt 
over het afvalbeleid. Volgend jaar kijken of er een wijziging van inzameling moet 
komen. Geothermie moet komende half jaar duidelijk worden, gaat dat niet door dan 
komt er een voorstel ten westen of ten zuiden van de snelweg  voor zonneveld.
€25.000  pagina 22 waarvoor? (komt terug met antwoord)
D66 wordt voordeel aanbiedstation Baarn meegenomen? (wordt gecheckt)
Programma 8 Werk en inkomen
DB weinig overzichtelijk doordat de programma’s zijn opgeknipt. Pleit voor 1 
programma Sociaal Domein. Heel erg geschreven voor de BEL,  bijna niet voor 
Eemnes van toepassing
Lasten nemen toe maar aantal mensen daalt.(navragen wethouder in Huizen)
CDA jeugdwerkloosheid, vroeg signalering jeugdschuldhulpverlening middels een 
boekje is dat voldoende?
VVD aanpak jeugdwerkloosheid is een speerpunt terwijl er in Eemnes geen 
jeugdwerkloosheid is.
PvdA groep werklozen die geen uitkering krijgen maar wel werkloos zijn. Kan er een 
onderzoek komen naar de groep niet-uitkeringsgerechtigden, hoeveel en wie zijn dat.
Werkgelegenheid regionaal of per dorp. Graag meer begeleiding voor werkgevers.
Wethouder Lankreijer geeft aan het onderzoek naar Niet uitkeringsgerechtigden mee te 
nemen naar de Regio om het daar op te pakken. Neemt de rol voor begeleiding van 
werkgevers mee in het portefeuillehouders overleg.

Programma 9 Sociale Samenhang
VVD ambitie kwijtschelden eigen risico lijkt op inkomenspolitiek. Wethouder vraagt na 
op welke manier.
PvdA  laaggeletterdheid terugdringen op welke manier? 
Wethouder Lankreijer geeft aan d.m.v. verlagen training en evt geld erbij

Programma 10 Sport, cultuur en vrije tijd
DB komt nog terug op de programmacoördinator.
CDA graag meer aandacht voor gezonde voeding, wel in het plan maar dit komt niet 
terug in de uitvoering. 
Wethouder Lankreijer geeft aan dat er wel aandacht aan wordt besteed maar hij zegt 
toe dit op te pakken. 
Porgamma 11 Opgroeien in Eemnes
D66 alle scholen hebben een gezond klimaat maar dat is in tegenspraak met de 
opmerking dat het bij 1 school nog steeds niet op peil is.
PvdA vragen over het kindpakket, dit mag beter en zeker de hulp van vrijwilligers hierbij 
is heel belangrijk. 
DB voorschoolse opvang geen toelichting op de extra impuls over 35000 euro. 
CDA verduurzamingsmogelijkheden voor andere scholen niet? Extra impuls VVE 
onderbouwing? Busvervoer clusterschool? 1 dag per week? Is dit besproken met de 
scholen.
VVD wat gebeurt er met het geld? Er gaat best veel geld in op. Graag reactie van 
Rekenkamer. Cijfers komen in beeld via eigen monitoring.
Wethouder Lankreijer geeft aan dat vervoer scholen alleen gaat over de clusterschool 
maar er is met de scholen nog volop overleg. 
Wethouder Lankreijer: kindpakket net een nieuwe website, blijft de aandacht houden 
van de wethouder om dat op de juiste hoogte te houden. 

7 Verlenging contract accountant met 2 jaar
Pvda, DB, CDA, VVD, D66 akkoord

8 Nota reserves 
DB denkt niet dat het een versimpeling is van de oproep van de motie. 
Punt 5 gaat wel erg ver om 3 samen te voegen. Verder goed onderbouwd. 
CDA goed om de reserves aan te passen naar het huidige beleid. Heeft het college 
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een andere mening over reserve LOP?
VVD blij met deze nota, maatschappelijke reserve zou ook in de algemene reserve 
mogen maar dat is van later belang.
D66 kan instemmen maar graag de term Klimaatadaptatie/klimaatbeleid goed 
gebruiken.
PvdA goed onderbouwd stuk, tegen ontschotting sociaal domein. Eigen reserve moet 
blijven. 
Burgemeester geeft aan waarom de 3 zaken samengevoegd worden maar kan ook in 
de algemene reserve worden gestopt (voor eenmalige bestedingen) Reserve LOP 
wordt opgeheven omdat er geen bestedingsplan onder ligt.
Het CDA kan dit niet rijmen met het coalitieprogramma voor extra aandacht voor de 
polder. 

9 1e Begrotingswijziging BEL 
CDA onderhoud en aanschaf IPADS, ipads college duurder, 
DB afvalstoffenheffing meegenomen. 
Burgemeester onderhoud Ipads navragen, college heeft extra beveiliging op de Ipads 
dus meer beveiligingssoftware.
Technische uitleg Ipads van 16.000  euro komt nog na.

10 2e Begrotingswijziging BEL 
VVD, D66 komen er in de raad op terug.
PvdA, DB en CDA  akkoord

11 Financiering Belastingtaken 
PvdA en DB akkoord. CDA geen vragen wel mening voor de raad.
VVD komt hierop terug in de raad

12 Mededelingen college
Geen mededelingen

Brief Regio G&V inzake Amaris
Brief TOmin
Raadsinformatiebrief hoger beroep TGVS

13 Rondvraag
VVD vraag over geheimhouding die niet bekrachtigd is door Laren.
Burgemeester reageert dat de 3 colleges een voorstel doorsturen dat in de 
openbaarheid besproken kan worden. 

14 Sluiting 22.30 uur.


